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Om Karmsund Servicebase AS 
Karmsund Servicebase AS er en maritim base med beliggenhet langs karmsundet. Våre 
hovedforretningsområder er  

- kai, base og logistikktjenester 
- lagerhåndtering 
- ureaproduksjon 
- skipsvinduer 
- utleie av industri/lager/kontor 

Selskapet har drevet området siden 1953 og fokus har hele tiden vært maritim næring. Vi 
eies av Karmsund Group, som er et norsk, familieeid investeringsselskap.  
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Årlig omsetning 

 

 

Utvikling i bransjen 

Over tid har vår region foretatt store investeringer i kai- og havneområder. Offentlige havner 
og industriparker har hatt stor vekst. Imidlertid ser vi fortsatt et sterkt behov for private 
aktører i dette markedet. Vår fleksibilitet og korte beslutningslinjer verdsettes av våre 
kunder. Videre vekst forventes innen fornybar, med etablering av Utsira Nord. Det er også 
en forventning om at mer gods skal over fra land til sjøtransport. Alt i alt er 
markedsutsiktene gode fremover, selv om det vil være tøff konkurranse om kundene. 

Klimarapportering 

Vi utarbeider klimaregnskap for hvert år. Nedenfor er de viktigste dataene for 2024. Det 
forventes at forbruk av egenprodusert energi (sol) vil øke i 2025, da vi på slutten av året fikk 
satt opp delingsmodell for solcelleanleggene slik at strøm fordeles opp til kontorbygg og 
mellom produksjonshaller. Når det gjelder sorteringsgrad er den gått noe ned. I enkelte år 
vil vi sortere mye metall som slår veldig ut på dette på grunn av høy vekt, mens i andre år 
har vi lite metall som leveres til gjenvinning. Endring i sorteringsgrad skyldes først og fremst 
dette. Vi har ikke hatt noen økning i mengde restavfall og er fortsatt like flinke å sortere. 
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Våre bærekraftsmål 
Vårt arbeid med bærekraft startet i 2023 da vi definerte vår bærekraftsstrategi. Vi gikk 
giennom FNs bærekraftsmål og definerte hvilke som var mest relevante for oss og hvor vi 
skulle ha fokus fremover. Det ble deretter laget en handlingsplan ut fra de målene vi har 
satt oss. Handlingsplanen ble oppdatert og justert kvartalsvis, og er et tema på alle 
styremøter i selskapet. I 2024 bestemte vi oss også for å ta inn FNs bærekraftsmål nr 14, 
Livet i havet. Dette er absolutt relevant for oss som driver virksomhet langs sjøen. 
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Gjennomførte tiltak i 2024 
Vi tar bærekraft seriøst og jobber ut fra det som er relevant for oss, som er en SMB-bedrift 
med de muligheter og begrensninger det gir. Vi blir inspirert av alt det gode arbeidet som 
gjøres lokalt og prøver å holde oss faglig oppdatert gjennom å delta på konferanser og 
nettmøter med bærekraft som tema. 

Bærekraftsmål nr 7 Ren energi til alle 

I Karmsund Servicebase er vi opptatt av fornybar energi og har i flere 
år jobbet med å se på hvordan vi kan produsere ren energi, samt 
sørge for at vi selv forbruker mest mulig fornybart. Videre jobber vi 
med energieffektivisering. 

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Erstattet all belysning med LED lys 
- Byttet tak og etterisolert vår største industrihall 
- Installert solceller byggetrinn 2 med installert 

effekt på 162 kWp. Dette gir en årlig CO2 
besparelse på 63 955 kg. 

- Igangsatt strømfordeling av solceller mellom 
bygninger slik at vi bruker mest mulig 
solcellestrøm selv 

- Utredet mulighet for hydrogenproduksjon på 
området 

- Utredet mulighet for å erstatte bruk av naturgass med varmepumpe 
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Bærekraftsmål nr 9 Industri, innovasjon og infrastruktur 

Vi er opptatt av å tilrettelegge for innovasjon og å sørge for at basen 
fungerer godt for kunder og andre interessenter. I året som gikk har vi 
gjort flere investeringer for å forbedre infrastruktur slik at vi kan ta 
imot større skip.  

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Utbygging av ny dypvannskai, 50 m lang 
- Nye og/eller forbedrede gjerder og porter, nytt system for adgangskontroll 

 

Bærekraftsmål nr 11 Bærekraftige byer og lokalsamfunn 

Karmsund Servicebase ønsker å bidra til et godt lokalmiljø i bygda der 
vi holder til. Videre engasjerer vi oss i det som skjer på Haugalandet 
og deltar i relevante forum.  

 

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Lokal sponsing med fokus på barn og ungdom 
- Deltakelse i Karmøy Næringsråd og gitt innspill til tema 
- Dialog med lokalpolitikere og næringssjef i kommunen 

 

Bærekraftsmål nr 12 Ansvarlig forbruk og produksjon 

Vi er miljøfyrtårnsertifisert og dette er en internasjonal standard for 
miljøledelse. Gjennom dette systemet stilles det krav i hele 
verdikjeden og vi har gode rutiner for bærekraftige innkjøp, 
avfallshåndtering og gjenbruk.  

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Kjøp av brukte maskiner 
- Kontroll av leverandører mhp miljømerking 
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- Økt fokus på gjenbruk og ombruk 
- Salg av utstyr som ikke er i bruk  

 

Bærekraftsmål nr 14 Livet i havet 

Vi har et ansvar for å ikke forurense utenfor «egen dør» og har satt i 
gang tiltak for å hindre dette. Videre har vi begynt et 
opprydningsarbeid langs kaiene våre i samarbeid med Karmøy 
Sportsdykkerklubb. 

 

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Installert finmasket gjerde utenfor leietaker i gjenvinningsbransjen for å hindre at 
avfall blåser i sjøen 

- Fjernet gamle bildekk fra havbunn utenfor egne kaier, totalt ca 7 tonn med gamle 
dekk 
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Bærekraftsmål nr 17 Samarbeid for å nå målene 

For å få til samarbeid og ikke minst finne samarbeidspartnere må vi 
ha dialog. Våre ansatte i ledelsen deltar aktivt i relevante 
samarbeidsforum.  

 

 

Tiltak gjennomført i 2024: 

- Deltatt på arrangementer i regi av Haugaland Næringsforening 
- Deltatt på arrangementer i regi av Maritimt forum 
- Messebesøk for å snakke med kunder og leverandører 
- Jevnlige møter med eksisterende kunder på basen 
- Møter med nye samarbeidspartnere 
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Videre arbeid 
Arbeid med bærekraft har blitt en integrert del av vår forretningsstrategi. Vi kommer til å ha 
ytterligere fokus på nye forretningsområder innen fornybar energi. Videre har vi en 
langsiktig plan for bedre utnyttelse av industriområdet, både med hensyn på fortetting og 
erstatning av eldre bygningsmasse. Dette er en prosess som går over flere år. 
Forretningsmessig må vi jobbe med økt omsetning og lønnsomhet slik at vi kan ansette 
flere folk og fortsette å være en attraktiv arbeidsplass i distriktet. Ledelsen vil også ha fokus 
på å kjempe for bedre rammebetingelser for norske industriarbeidsplasser og ikke minst 
norsk eierskap. Som en sentralt plassert base midt i hovedskipsleden med gode 
dypvannskaier anser vi at vi er en viktig brikke i norsk beredskap.   

 

 


